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 Încheiat azi  27 aprilie 2010, în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului local al 

municipiului Alba-Iulia. 

Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei nr. 1112/2010 a Primarului 

municipiului Alba-Iulia. 

Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului local sunt publice. 

Popa Pavel: “Conform înţelegerii anterioare preşedintele şedinţei este domnul 

Maier Eugen.” 

Marcel Jeler: “Conform regulamentului, supun la vot aprobarea procesului 

verbal de la şedinţa anterioară. Dacă aveţi discuţii? Dacă nu supun la vot.” 

“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 19  voturi pentru.” 

 Maier Eugen: "La şedinţă sunt prezenţi un număr de 19 consilieri, deci şedinţa 

noastră este legal constituită. Domnul viceprimar Paul Voicu intră în sală şi începe să 

voteze la punctul V Diverse de pe ordinea de zi iar domnul consilier Baco Mihai intră 

în sală şi începe să voteze la punctul VI Diverse." 

Domnilor consilieri doresc să precizez faptul că, la lucrările şedinţei noastre  

participă: d-nul Primar Mircea Hava, d-nul secretar Marcel Jeler, d-na Georgeta 

Rânghet – şef serviciu administraţie publică locală, juridic, contencios, autoritate 

tutelară, d-na Teofila Ţîr – director economic, d-na Silvia Moldovan – director 

tehnic,d-na Aurica Groza şef  Serviciu public comunitar pentru cadastru şi 

agricultură, d-na Mirela Popescu – consilier juridic, d-na Mihaela Petcu - consilier 

precum şi presa. 

 Maier Eugen: "Domnilor consilieri înainte de a se trece la dezbaterea punctelor 

înscrise pe ordinea de zi, trebuie să stabilim ce modalitate de vot vom folosi. Eu 

propun să folosim votul deschis prin ridicare de mâini." 

Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 19 voturi pentru. 

 Maier Eugen: "Pe ordinea de zi  aveţi 26 proiecte de hotărâre iar peste ordinea 

de zi au fost introduse proiectele: 

  27. Aprobă plata cotizaţiei municipiului Alba-Iulia la asociaţia Apa Alba. 

 28. Aprobă completarea Acordului de înfrăţire şi cooperare cu Alessandria-

Italia şi instalarea unui "simbol al latinităţii comune" reprezentând "Lupa Capitolina", 

oferit din partea Consiliului local al municipiului Alba-Iulia pentru Consiliul local al 

municipiului Alessandria-Italia, în data de 8 mai 2010, în Alessandria-Italia, în cadrul 

schimburilor de simboluri privind istoria comună. 

 29. Aprobă modificarea HCL nr. 129/2009 privind participarea municipiului 

Alba-Iulia la Programul Operaţional Regional. Axa 1. Sprijinirea dezvoltării durabile 

a oraşelor-poli urbani de creştere. Domeniul Major de Intervenţie 1.1 - PLanuri 

integrate de dezvoltare urbană. Sub-domeniul: Centre urbane cu proiectul "Reparaţii 

capitale. Străzi cu dotare tehnico-edilitară în municipiul Alba-Iulia (Oraşul de jos)". 



 30. Aprobă modificarea HCL nr. 131/2009 privind participarea municipiului 

Alba-Iulia la Programul Operaţional Regional Axa 1. Sprijinirea dezvoltării durabile 

a oraşelor-poli urbani de creştere. Domeniul Major de Intervenţie 1.1 - PLanuri 

integrate de dezvoltare urbană. Sub-domeniul: Centre urbane cu proiectul 

"Modernizare DN74 de la km 99+870 la km 103+175, strada Zlatnei şi Calea 

Moţilor, municipiul Alba-Iulia, judeţul Alba." 

 31. Aprobă modificarea HCL nr. 134/2009 privind participarea municipiului 

Alba-Iulia prin Consiliul local la Programul Operaţional  2007-2013. Axa prioritară 1 

- Sprijinirea dezvoltării durabile a oraşelor, Domeniul Major de Intervenţie 1.1 - 

"Planuri integrate de dezvoltare urbană", Sub-domeniul Centre urbane, cu proiectul 

"Reabilitarea şi modernizarea Căminului de Persoane vârstnice Alba-Iulia - Serviciul 

Social Rezidenţial de Interes Regional". 

 32. Aprobă modificarea HCL nr. 112/2009 privind însuşirea indicatorilor 

tehnico-economici pentru obiectivul: modernizare DN74 de la Km 99 + 870 la km 

103+175, strada Zlatnei şi Calea Miţilor din localitatea Alba-Iulia, judeţul Alba. 

 33. Aprobă modificarea art. 1 din HCl nr. 113/2009 privind modificarea art. 1 

din HCL nr. 20/2009 privind reparaţii străzi cu dotare tehnico-edilitară în municipiul 

Alba-Iulia. 

 34. Aprobarea deplasării unei delegaţii a Municipiului Alba Iulia la Bruxelles 

pentru semnarea Convenţiei Primarilor – pentru energii regenerabile locale. 

 Maier Eugen: "Domnilor consilieri supun la vot dacă sunteţi de acord cu 

ordinea de zi modificată." 

Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 19 voturi pentru. 

Maier Eugen: “Şi acum prezint următorul 

 

 

PROIECT AL ORDINII DE ZI: 

 

I. Diverse. 

 

 II. Proiecte de hotărâri privind: 

1. Aprobă organizarea activităţii de sărbătorire şi premiere a cuplurilor care au 

împlinit 50 de ani de la căsătorie şi aprobarea alocării din bugetul local al 

municipiului Alba Iulia pe anul 2010 – capitol cultură – a unor sume de bani. 

2. Aprobă alocarea unor sume de bani pentru activităţi culturale. 

3. Aprobă înfrăţirea Municipiului Alba Iulia cu Municipiul Lanzhou – China. 

4. Aprobă deplasarea unor delegaţii oficiale la Alessandria – Italia în perioada 2 – 

11 mai 2010.  

5. Aprobă deplasarea domnului Comănici Florian, şofer în cadrul Biroului 

deservire generală al  Serviciului public administrarea patrimoniului local aflat în 

subordinea Consiliului local al municipiului Alba-Iulia, cu microbuzul AB 05 

DYW în germania la Arnsberg în perioada  

19 mai - 26 mai 2010. 

6. Aprobă scutirea la plata redevenţei datorate de S.C. THE BEST STAR S.R.L. în 

baza contractului de asociere nr. 71/2005. 

7. Aprobă prelungirea termenului de execuţie a lucrărilor de amenajare începute în 

baza contractului de asociere nr. 23940/2006 încheiat între Consiliul Local Alba 

Iulia şi S.C.AUTOSIN ALEX S.R.L. 



8. Aprobă concesionarea prin licitaţie publică a unor imobile (terenuri) situate în 

Alba Iulia, în zona Ştrand-Schit. 

9. Aprobă vânzarea prin negociere directă a unui imobil (teren) de pe strada 

Republicii nr. 35 (incinta ALCIF). 

10. Aprobă documentaţia privind organizarea licitaţiei în vederea concesionării 

Serviciului de Iluminat Public din municipiul Alba Iulia. 

11. Aprobă atribuirea denumirii unor străzi. 

12. Aprobă şi avizează documentaţii de urbanism: 

  Art.1: Nu Avizează Planul Urbanistic Zonal “Construire Baza Depozitare Si 

Procesare Cereale, Str. Azur Nr.2, Extravilan, Solicitant SC Albatros Gold SRL 

 Art.2: Avizează Planul Urbanistic Zonal “Introducere In Intravilan Pentru 

Construire Locuinţă Familială, Alba Iulia, Str. Gilau, Solicitant Bogdan Dorin” 

 Art.3: Nu Avizează Planul Urbanistic Zonal “Introducere In Intravilan Si 

Modificare Plan Urbanistic Zonal - Construire Service Auto Si Locuinta De Serviciu, 

Alba Iulia - Oarda De Jos, Solicitant Dragoi Luciana” 

 Art.4: Avizează Planul Urbanistic Zonal “Introducere In Intravilan Pentru 

Construirea Unei Locuinte, Alba Iulia – Partos, Str. Ana Ipatescu F.N. Extravilan, 

Solicitant Goia Dragos Claudiu Si Goia Marte Marinela” 

 Art.5: Avizează Planul Urbanistic Zonal “Introducere In Intravilan Pentru 

Amenajare Piata En Gros Pentru Produse Agro-Alimentare Si Parcare, Alba Iulia, Str. 

Brandusei, Extravilan, Zona Coasta Curata, Solicitant Costea Romulus Petru” 

 Art.6: Avizează Planul Urbanistic Zonal “Modificare PUZ Alba Iulia-Micesti 

Construire Locuinte Individuale Si Realizare Strada Acces, Alba Iulia-Micesti, Intre 

Str. Garda Si Canalul De Garda (Str. Bayonne), Solicitant Chertes Trandafir Florin, 

Mudaci Motrea, Olteanu Ion” 

 Art.7: Avizează Planul Urbanistic Zonal “Construire Statie Mixturi Asfaltice - 

Dezvoltarea Activitatii Si Cresterea Competitivitatii Intreprinderii Prin Achizitia Unei 

Linii De Productie A Mixturilor Asfaltice, Zona Soselei De Centura, SC Florea Grup 

SRL”, 

 Art.8: Avizează Planul Urbanistic Zonal “Introducere In Intravilan Pentru 

Construire Locuinte Individuale, Micesti, Solicitant Muntean Lidia, Nica Amalia, 

Muntean Alina” 

 Art.9: Avizează Planul Urbanistic Zonal “Introducere In Intravilan Pentru 

Modificare Zona Functionala-Construire Locuinta, Micesti, Str. Valea Aurului, 

Solicitant Hetea Gabriel” 

 Art.10: Aproba Planul Urbanistic De Detaliu “Construire Locuinta 

Unifamiliala Si Imprejmuire, Str. Ghisitelor, FN, Solicitant Mucea Alexandru” 

 Art.11: Aproba Planul Urbanistic De Detaliu “Amplasare Totem, Indicatoare 

Exterioare Si Caseta Luminoasa, Str. Bucovinei, Nr. 6, Centru Europe Direct – 

Varianta 3, Str. Nicolae Balcescu Solicitant Municipiul Alba Iulia Reprezentat De 

Fundaţia PAEM Si Primaria Alba Iulia” 

 Art.12: Aprobă Planul Urbanistic De Detaliu “Extindere Spatiu Comercial Pe 

Orizontala Si Verticala Pentru Locuinta Si Construirea Celei De A Doua Locuinte 

Individuale, Str. Petru Dobra, Nr.17, Solicitant Enescu Ioan” 

 Art.13: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “Centru Crestin Alba Iulia, Str. 

Livezii, FN, Solicitant Asociatia Centrul Crestin Alba Iulia”  

 Art.14: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “Introducere In Intravilan Pentru 

Zonă Rezidentială Cu Functiuni Complementare, Micesti, Zona Fundoaie, Solicitant 



Tima Elena”  

 Art.15: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “Construire Locuinte Individuale, Str. 

Livezii, Solicitant Daian Ana Letitia, Pop Rodica” 

 Art.16: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “Modificare UTR Zona De Locuinte 

Individuale In Zona Mixta, Str. Florilor, Nr.6, Solicitant Popa Maria” 

 Art.17: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “Construire Locuinte Individuale, 

Zona Chip, Solicitant Bera Maria” 

 Art.18: Revocă Planul Urbanistic De Detaliu “Schimb De Destinatie Din 

Centrala Termica In Sediu Firma Si Locuinta De Serviciu, Alba Iulia, Str. Apulum, 

Solicitant Sc Valmar Auto SRL”,  

 

13. Aprobă modificarea HCL nr. 399/2008 privind parteneriatul dintre Consiliul 

local al municipiului Alba Iulia şi Colegiul Economic „Dionisie Pop Marţian” în 

cadrul proiectului Firma de exerciţiu – Rampă de lansare în carieră din cadrul 

Programului Operaţional Sectorial „Dezvoltarea resurselor umane”, Axa Prioritară 

2 „Corelarea învăţării pe tot parcursul vieţii cu piaţa muncii”, D.M.I.2.1 „Tranziţia 

de la şcoală la viaţa activă”. 

14. Aprobă încheierea unui Acord de asociere între Consiliul local al municipiului 

Alba Iulia şi Uniunea Scriitorilor din România, Filiala Alba – Hunedoara pentru 

editarea revistei Discobolul. 

15. Acceptă donaţia făcută către Consiliul Local al municipiului Alba Iulia a unui 

imobil – drum, situat in Miceşti - “Vad”. 

16. Acceptă donaţia făcută către Consiliul Local al municipiului Alba Iulia a unui 

imobil – drum, situat in Miceşti - “În cele bătrâne”. 

17. Acceptă donaţia făcută către Consiliul Local al municipiului Alba Iulia a unui 

imobil – drum, situat in Miceşti - “Şes R4”. 

18. Proiect de hotărâre cu privire la raportul de expertiza tehnica judiciara - 

completare efectuat in dosar nr 205/176/2009, aflat pe rol la Judecatoria Alba 

Iulia, privind imobilul inscris in CF nr. 41440 – Alba Iulia  cu nr. topo 4284/29. 

19. Parcelează un imobil (teren) cu nr. top 2614/1/11/1/5/2 inscris in CF nr. 73237 

Alba Iulia, situat pe strada Vasile Alecsandri. 

20. Propune atribuirea în proprietate a terenului aferent caselor particulare.  

21. Propune atribuirea în proprietatea solicitanţilor, proprietari ai apartamentelor, 

terenul aferent locuinţei în cotă indiviză deţinută din construcţii. 

22. Insuşeşte expertizele tehnice efectuate în Dosar nr. 2511/176/2010, aflat pe rol 

la Judecătoria Alba Iulia, privind imobilul (teren) situat în Alba Iulia, str. 

Ardealului FN. 

23. Insuşeşte expertiza tehnică extrajudiciară efectuată în Dosar nr. 

10157/176/2009, aflat pe rol la Judecătoria Alba Iulia, privind imobilul (teren) 

situat în Alba Iulia, str. Târgului, nr. 4. 

24. Nu însuşeşte expertiza tehnică extrajudiciară efectuată în Dosar nr. 

1461/176/2010, aflat pe rol la Judecătoria Alba Iulia, privind imobilul (teren) 

situat în Alba Iulia - Oarda, str. Victoriei nr. 115. 

25. Aprobă modificarea HCL nr. 67/2010 cu privire la aprobarea înfiinţării 

Centrului de Consiliere şi Sprijin pentru părinţi şi copii Sfânta Maria şi a 

condiţiilor de participare la Proiectul Servicii comunitare de prevenire a separării 

copilului de familia sa şi instruirea personalului aferent. 

Iniţiator 



Primar 

Mircea Hava 

 

26. Proiect de hotărâre privind gratuitatea transportului public local de 

călători prin curse regulate pentru şomerii care au domiciliul în Alba Iulia. 

Iniţiatori: 

Consilieri locali PNL 

- Sorin Coşeriu 

- Liviu Hondola 

- Gabriel Pleşa 

- Ioan Puican 

-  

           III. Stabilirea datei şedinţei Consiliului local al municipiului Alba Iulia 

pentru luna mai 2010. 
 

 

 I. DIVERSE 

 I. Maier Eugen: “Avem cererea de la SC Igiena SCM prin care dânşii ne 

solicită revocarea HCL nr. 233/29. 06. 2009. Supun la vot cine este pentru menţinerea 

hotărârii.” 

 “Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 19 voturi pentru menţinere.” 

 

 II. Bărdaş Horea Mihai: "Poliţia Comunitară ar trebui să intervină aşa cum a 

intervenit în zona M-urilor, în centrul municipiului şi în faţa Primăriei. Pentru că şi 

strada Mărăşeşti este o stradă a municipiului. Circulaţia cu maşinile grele 

deteriorează casele. Şi stratul de asfalt este mai subţire. Deşi sunt puse semnele acolo  

nimeni nu vrea să facă ordine. Rugămintea mea este ca Poliţia Comunitară să stea în 

fiecare zi acolo pentru că stă în multe locuri  şi stă degeaba. Vreau un răspuns din 

partea Primăriei pentru că am depus o sesizare." 

 Mircea Hava: "Răspunsul vi-l dau acum domnul consilier. Poliţia Comunitară 

nu poate să oprească în trafic şi nici nu poate face aşa ceva. Dumneavoastră ar trebui 

să ştiţi lucrul acesta pentru că sunteţi consilier. Poliţia Comunitară nu opreşte în 

trafic. Ea nu are voie să facă aşa ceva." 

 Bărdaş Horea Mihai: "Atunci să facem o adresă Poliţiei Rutiere." 

 Mircea Hava: "Dumneavoastră faceţi parte din Atopa. Exact de aceea v-aţi 

înscris acolo. Poate puneţi o pilă dacă faceţi parte din organismul acela care rezolvă 

problemele." 

 Bărdaş Horea Mihai: "Domnul Primar, aţi văzut că oamenii au venit de mai 

multe ori la dumneavoastră în audienţă. Pentru ei nu se poate face nimic? Sunt casele 

lor în joc. Au trecut două inundaţii peste ei. Părerea mea este că s-ar putea face ceva 

acolo." 

 Mircea Hava: "Chestiunea este alta. Dacă vrei să dialogăm, dialogăm dar în 

altă parte. Chestiunea este că tot timpul se face ceva, se vrea o soluţie. Îmi pare rău. 

Am încercat de toate dar nu avem o soluţie. Găsiţi dumneavoastră o soluţie. Radarul 

este tot timpul acolo. Cât e radar nu se întâmplă nimic. Pe urmă se circulă. De vorbit 

e simplu. O să le punem  nişte şicane. Sunt sigur că peste câteva zile ne vor cere să le 

scoatem de acolo pentru că le vor crăpa casele. La nesimţire eu nu am soluţie pentru 

că legea nu ne permite  decât să facem anumite chestiuni şi lucrul acesta îl ştie toată 



lumea. O să punem şicane. O să punem radare. Am încercat să punem o cameră 

mobilă, am ajuns în instanţă şi am pierdut. Şi pe bună dreptate că am pierdut că am 

forţat puţin. Poliţia Comunitară, şi o să-l rog pe domnul secretar să scoată 

regulamentul de organizare şi funcţionare şi să-l distribuiţi la consilieri să vedeţi ce 

poate să facă Poliţia Comunitară. Nu poate. Nu are voie să oprească în trafic. Aceasta 

este problema noastră. Dacă avea voie, fiţi sigur că îi oprea pe toţi. Constată doar 

chestiunile legale. Îi vedeţi şi aici în faţă. Sunt cu poliţiştii de la circulaţie. Se ocupă 

de parcări aici. Dar poate dă Dumnezeu să vă aduc un proiect să-i desfinţăm să nu 

mai poată zice că nu face nimeni nimic. Numai noi suntem extraordinari." 

 Bărdaş Horea Mihai: "Dar nu a spus nimeni că nu face nimic." 

 Mircea Hava: "Asta am auzit-o. Dar nu poate să oprească în trafic. Pe urmă 

este funcţionar public poliţistul care este la circulaţie. Pe urmă îi face plângere 

penală. Şi trebuie să-l suspend. Când lucrăm cu poliţia de la circulaţie care ea face 

lucrurile acestea, ei stau acolo şi îi ajută." 

 Bărdaş Horea Mihai: "Atunci facem memoriu la Atopa să vedem ce poate să 

facă domnul comisar şef. Să facă o comisie mixtă cu Poliţia Comunitară şi să stea 

câteva zile acolo." 

 Mircea Hava: "Au stat acolo. A fost şi radarul. Cât stă acolo e bine. Şi pe urmă 

iar circulă nesimţiţii. O să încercăm să punem acele şicane. Altă soluţie nu avem 

decât să şicanăm toată zona. Să nu-i lăsăm să circule tare." 

 

 III. Puican Ioan: "La şedinţa de luna trecută s-a petrecut o situaţie care pe mine 

m-a deranjat. Când s-a discutat pe marginea proiectului referitor la tarifele pe 

mijloacele de transport în comun, domnul preşedinte a refuzat să-mi dea cuvântul 

încălcând art. 36 din regulament. Am ridicat această problemă pentru ca pe viitor să 

nu se mai întâmple asemenea lucruri. Deci un consilier are dreprul să-şi spună 

cuvântul la orice problemă ridicată în Consiliul local." 

 Maier Eugen: "Am propus sistarea discuţiei pentru că se discutase deja toate 

variantele posibile." 

 Puican Ioan: "Regulamentul spune altceva." 

 Maier Eugen: "Ca preşedinte pot propune sistarea discuţiilor. 

 Puican Ioan: "Daţi-mi voie să vă citesc art. 36: preşedintele de şedinţă ori 

reprezentantul oricărui grup de consilieri pot propune încheierea dezbaterii unei 

probleme propuse în discuţia consiliului local. Propunerea de încheiere a dezbaterii se 

supune votului. Discuţiile vor fi sistate dacă propunerea a fost acceptată de 

majoritatea consilierilor locali." 

 

 Maier Eugen: "La cererea Direcţiei Programe vă propun să începem cu 

proiectele nr. 29, 30, 31." 

 29. Aprobă modificarea HCL nr. 129/2009 privind participarea municipiului 

Alba-Iulia la Programul Operaţional Regional. Axa 1. Sprijinirea dezvoltării durabile 

a oraşelor-poli urbani de creştere. Domeniul Major de Intervenţie 1.1 - PLanuri 

integrate de dezvoltare urbană. Sub-domeniul: Centre urbane cu proiectul "Reparaţii 

capitale. Străzi cu dotare tehnico-edilitară în municipiul Alba-Iulia (Oraşul de jos)". 

Se dă cuvântul doamnei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, buget, 



finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Maier Eugen: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot prezentul 

proiect de hotărâre."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 19 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 100/2010 
 

 

 30. Aprobă modificarea HCL nr. 131/2009 privind participarea municipiului 

Alba-Iulia la Programul Operaţional Regional Axa 1. Sprijinirea dezvoltării durabile 

a oraşelor-poli urbani de creştere. Domeniul Major de Intervenţie 1.1 - PLanuri 

integrate de dezvoltare urbană. Sub-domeniul: Centre urbane cu proiectul 

"Modernizare DN74 de la km 99+870 la km 103+175, strada Zlatnei şi Calea 

Moţilor, municipiul Alba-Iulia, judeţul Alba." 

 Se dă cuvântul doamnei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ 

 Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Maier Eugen: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot prezentul 

proiect de hotărâre."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 19 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 101/2010 
 

 31. Aprobă modificarea HCL nr. 134/2009 privind participarea municipiului 

Alba-Iulia prin Consiliul local la Programul Operaţional  2007-2013. Axa prioritară 1 

- Sprijinirea dezvoltării durabile a oraşelor, Domeniul Major de Intervenţie 1.1 - 

"Planuri integrate de dezvoltare urbană", Sub-domeniul Centre urbane, cu proiectul 

"Reabilitarea şi modernizarea Căminului de Persoane vârstnice Alba-Iulia - Serviciul 

Social Rezidenţial de Interes Regional".  

 Se dă cuvântul doamnei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ 

 Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Maier Eugen: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot prezentul 

proiect de hotărâre."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 19 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 102/2010 

   



 IV. Maier Eugen: "Să revenim la diverse. Este vorba de veşnica discuţie  cu 

terenul domnului Ciobanu. Ni se propune închirierea acestui teren. Din câte ştiu eu 

situaţia domnului Ciobanu este aceeaşi. Este ipotecat terenul. Cum putem noi discuta 

închirierea când există o ipotecă asupra unui teren?" 

 Coşeriu Sorin Nicolae: "Închirierea se poate face cu acordul celui care deţine 

ipoteca. Dacă banca a ipotecat terenul respectiv se poate face un contract de 

închiriere cu acordul celui care l-a ipotecat. Nu e nici o problemă." 

 Mihai Pripon: "Săptămâna trecută la comisia de administrare a domeniului 

public şi privat a fost chemat şi reprezentantul băncii pentru a junge la o soluţie cu 

privire la acest teren. Din informaţiile pe care ni le-au furnizat rezultă că domnul 

Ciobanu nu şi-a mai plătit ratele de ceva vreme şi urmează ca banca să preia acest 

teren în cel mai scurt timp. Acestea sunt informaţiile pe care le avem la această oră." 

 Maier Eugen: "Propunerea mea este să respingem această ofertă până la 

lămurirea situaţiei cu banca." 

 Mircea Hava: "Primarul Hava vă propune să vă mai informeze cu ceva. V-aş 

ruga foarte mult să încercaţi să citiţi proiectele de hotărâre. În general toţi. Eu nu am 

fost la negocierile legate de acest teren. Nu am citit nici materialele pe care le-aţi tot 

avut la şedinţe. Preţul care s-a negociat mi se pare imens. Mi se pare imens pentru că 

aici în raportul de evaluare apare 0,60% teren construibil. Ce construieşti acolo? 

Parcare? Vă rog să vă faceţi timp 15 minute  şi să vă uitaţi peste materiale. Nu sunt 

mai deştept cu nimic decât dumneavoastră. Dar într-un minut m-am uitat şi am pus 

peste tot semnul întrebării. Eu vreau să vă protejez de nişte chestiuni. Este raportul de 

evaluare. Răspunde expertul. Dar puteţi să-l întrebaţi. Acest expert a fost ales. Am 

făcut licitaţie. Dar trebuie totuşi chemat la comisie şi întrebat de ce a făcut lucrul 

acesta ca să nu ne întrebe altcineva. Preţul mi se pare mare. Cred că fiecare ar trebui 

să ne uităm la chestiunile de genul acesta. Rog comisia de specialitate şi pe domnul 

secretar pentru că dumneata trebuie să te ocupi de treburile acestea, să vă sesizaţi şi 

să reîncepeţi discuţia cu cei care sunt în comisie. Să vedeţi despre ce este vorba. Cred 

că aşa e mult mai bine. Eu nu zic că este mare. Dar în comisie trebuia luat şi citit. Cei 

care aţi lucrat cu mine în comisie şi este vorba de partea legată de zona de dezvoltare, 

aţi văzut că am citit fiecare hârtie împreună. Nimeni nu a spus că există rea voinţă. 

Degeaba o pun în Primărie să o mai evalueze cineva. În lucrurile acestea trebuie 

experţi. Dacă în chestiuni din acestea vreţi să mă chemaţi vin cu plăcere. Trebuie să 

discutăm serios." 

 Puican Ioan: "Aş vrea să completez la ceea ce a spus domnul Primar. În 

comisie ar trebui chemat omul. Chiar dacă expertul a făcut această evaluare, se 

discută cu omul şi se ajunge la un numitor comun cu el stabilind un preţ rezonabil, 

poate mult sub cel stabilit de expert şi se poate rezolva problema. În comisie se poate 

chema şi i se spune banii aceştia îi avem. Dacă nu să fi sănătos." 

 Mihai Pripon: "Aş vrea să fac o singură precizare. Iniţial, când a fost vorba să 

cumpărăm  acest teren a fost făcut un raport de evaluare de către doamna Roşu unde 

valoarea terenului se ridica la puţin peste 100 euro/mp. Preţ pe care domnul Ciobanu 

nu l-a acceptat. Domnul s-a prezentat în comisie şi în Consiliu local  cu un raport de 

evaluare făcut de un evaluator pe care domnul Ciobanu l-a plătit, la o valoare de peste 

300 euro/mp. Această evaluare nu a fost acceptată de către Consiliul local. Şi comisia 

a dispus să se facă o a treia evaluare şi s-a ajuns la acest preţ de 200 şi ceva de euro 

pe metru pătrat pe care o aveţi aici. Au fost 3 evaluări." 

 Bărdaş Horea Mihai: "Noi l-am invitat şi pe domnul Ciobanu şi banca. Au 



venit ambele părţi dar se pare că nu putem ajunge la un consens cu privire la preţ. 

Domnul Ciobanu vrea foarte mult. Probabil că noi nici nu avem sumele prevăzute în 

buget. Să-l mai chemăm încă o dată la o discuţie." 

 Maier Eugen: "Având în vedere ce a spus domnul Pripon şi faptul că Banca 

este pe punctul  de a rezolva problema. Să o lăsăm să-şi facă treaba." 

 Bărdaş Horea Mihai: "În comisie noi nu am primit hârtia." 

 Maier Eugen: " Supun la vot cine este pentru respingerea acestei propuneri." 

 "Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 15 voturi pentru respingere şi 4 

abţineri Hondola Liviu, Pleşa Gabriel, Puican Ioan, Coşeriu Sorin Nicolae." 

 

 V. Maier Eugen: "Mai este ghişeul unic. Are cuvântul iniţiatorul acestui 

proiect." 

 Pleşa Gabriel: "S-a propus această informare a dumneavoastră din dorinţa  de a 

reduce birocraţia în beneficiul cetăţeanului. Sigur că există o serie de probleme de 

rezolvat din punct de vedere al relaţiilor dintre instituţii. Deci bine ar fi să dăm tonul 

şi să încercăm la Direcţia de Venituri să organizăm acest ghişeu pentru ca omul să nu 

mai alerge să plătească la Trezorerie, la CEC  să-şi cumpere timbre fiscale. De ce să 

nu i se încaseze  toate aceste sume acolo şi după acceea să se vireze sumele în contul 

diverselor instituţii contra unui comision. Este un lucru care funcţionează şi în alte 

ţări şi de ce să nu-l facem şi la noi." 

 Maier Eugen: "Ce nu am înţeles eu. O dată este vorba de Serviciul de evidenţă 

a persoanei care este în evidenţa Consiliului local, paşapoartele în subordinea altei 

instituţii  şi legea nu permite." 

 Pleşa Gbriel: "Ce nu permite legea?" 

 Maier Eugen: "La ora actuală nu poţi să le comasezi într-un singur birou pentru 

că fiecare este legat de sursa lui. La ora actuală. Având în vedere că fiecare sunt 

legate de instituţii diferite care comunică între ele printr-un calculator eu nu văd cum 

să se relizeze treaba aceasta. Şi dumneavoastră mai spuneţi: cetăţeanului să i se 

elibereze pe loc actul. Dacă vă referiţi să îşi plătească toate taxele la un ghişeu unic 

este una şi a cere să-i eliberezi la acelaşi ghişeu şi numărul de înmatriculare, buletin, 

paşaport, cazier fiscal, nu merge." 

 Pleşa Gabriel: "Chitanţa se eliberează pe loc, nu actul. Probabil că este o 

exprimare nefericită." 

 Mircea Hava: "Pe vremea PSD-ului domnul Năstase a început să creeze ghişeul 

unic. A încercat numai a uitat să facă altceva. Să modifice legile. Toată lumea este 

plină de bunăvoinţă. Dar nu este substanţă. Toate aceste lucruri trebuie să fie într-o 

singură mână. Conturile trebuie să fie aceleaşi. Pentru că dacă nu începe balamucul. 

Până când nu se modifică fundamentul nu se poate face nimic. Noi avem o lege. La 

fel şi cu avizul unic. Legat de autorizaţiile de construire. Acum fac o paranteză. Ştiţi 

că pe vremuri în Germania democrată era vitrina socialismului spre capitalismul 

sălbatic. Acum aşa am încercat noi. O chestiune de vitrină dar nu s-a întâmplat nimic. 

Pentru că legea gazului era legea gazului, electrica era electrica şi fiecare îşi plătea 

avizele acolo. Şi pe urmă s-au trezit şapte deştepţi care au vrut să vadă ce se întâmplă 

cu avizele şi au încurcat toate treburile. Aşa ar trebui să fie. Numai pentru aceasta ar 

trebui descentralizată toată zona, serviciile să ţină de noi cel puţin din punct de vedere 

al administrării. Noi adunăm banii şi pe urmă ce facem cu ei? O să ne încurcăm mai 

tare. Timbre. Pentru anumite chestiuni se cumpără timbre speciale pe care le aduce 

cineva chiar dacă este privat. Ideea este ok. Mai mulţi bani la buget mai puţină 



birocraţie. Dar nu ştiu de unde mai mulţi bani la buget." 

 Pleşa Gabriel: "Mă gândesc la nişte comisioane când spunem mai mulţi bani la 

buget. Ar fi totuşi o sursă." 

 Mircea Hava: "Noi în tot ce facem servicii pentru cetăţeni plătim noi 

comisioanele. Păcat că nu este doamna Şinar aici ca să vă spună. Comisioanele le 

suportăm noi nu cetăţenii. Ar fi bună chestiunea mai puţină birocraţie dar mai mulţi 

bani la buget nu ai de unde. Vă daţi seama că în momentul în care noi ar trebui să ne 

pregătim şi în ceea ce priveşte dotarea, trebuie ghişee, trebuie calculatoare, 2, 3 

persoane care să facă aceste încasări, trebuie făcute viramentele şi până la urmă nu o 

să mai rămânem cu bani la buget. Aceasta ar trebui să fie un izvor pentru o lege. Dar 

eu nu fac proiecte de lege." 

 Intră în sala de şedinţe domnul viceprimar Paul Voicu. 

 Marcel Jeler: "Reţineţi o idee. Noi nu avem competenţa legală  să facem treaba 

aceasta. Este exact ce încerca domnul Primar să vă spună. Ne depăşim atribuţiile." 

 Maier Eugen: "Părerea mea că este irealizabil la ora actuală. Deci supun la vot 

propunerea aşa cum ne-a fost prezentată." 

 "Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 6 voturi pentru Puican Ioan, 

Hondola Liviu, Pleşa Gabriel, Coşeriu Sorin Nicolae, Dărămuş Marcela Eugenia, 

Lupea Iulian Nelu, 2 abţineri Breaz Valer Daniel, Sandu Cornel Stelian şi 12 voturi 

împotrivă." 

 

 VI.  Vasile Cornea: "Mai avem o informare cu privire la brandul oraşului." 

 Călin Hedviga: "Mai mult decât atât este vorba de o completare a unei hotărâri  

care se referă la regimul de amenajare a teraselor sezoniere deoarece dorim ca acest 

brand să figureze şi pe mobilierul urban care mobilează oraşul nostru. Domnul Mihai 

Coşer v-a făcut un material foarte frumos." 

 Mihai Coşer: "Punctul de plecare în această discuţie a fost necesitatea 

completării unei hotărâri prin care domnul Primar, consilierii cât şi alte persoane au 

dorit existenţa unei identităţi virtuale pentru acest municipiu care să fie aplicată pe 

mobilierul urban. Vreau să vă spun că suntem în lucru de ceva timp cu privire la 

existenţa unui logo turistic al municipiului cu tot ceea ce presupune: culoare vie, 

atractivă, uşor de reţinut. Există nişte elemente care formează un logo. Această 

iniţiativă survine necesităţii de a modifica această hotărâre sau de a o completa. 

Benefiicile unui brand le puteţi vedea în schema prezentată pe panou: redefinirea 

identităţii istorice a oraşului, locul primei uniri a lui Mihai Viteazu, Marea Unire de la 

1 Decembrie şi noţiunea de capitală de suflet, recunoaşterea naţională şi 

internaţională a brandului de oraş istoric. Un mesaj unitar care să întărească 

caracterul distinct al oraşului, brandul are menirea de a uni locuitorii oraşului din 

diferite sectoare publice sau private de activitate sub o singură reprezentare şi 

identitate în scopul reprezentării oraşului nostru. Implicit un brand al oraşului ar 

aduce o mai bună şi rapidă recunoaştere a instituţiilor şi companiilor din oraşul 

nostru. Ce putem spune oamenilor pentru a-i aduce în oraşul nostru. Aici avem cea 

mai bine păstrată şi conservată Cetate din Europa. Aici istoria are viitor. Un motiv 

sigur pentru a vizita oraşul. Cred că sunteţi cu toţii în asentimentul meu. Nu putem 

defila în faţa oamenilor din oraşul nostru cu un alt element distinctiv decât Cetatea. 

Se pot sugera şi alte elemente precum Obeliscul, Poarta III. Deci toate aceste 

elemente sunt înglobate practic Cetăţii. Dorinţa noastră în elaborarea acestui logo a 

fost simbolistica Cetăţii, în imaginea stelară pe care o cunoaştem cu toţii. Ar fi după 



cum bine vedeţi reprezentativitatea Cetăţii Vauban, pentru care, dacă sunteţi atent la 

următorul slide vom aplica logo care are ca punct de plecare litera A din Alba-Iulia 

sau Alba Carolina, cum vreţi dumeavoastră. După care sunt aplicaţii ale logo-ului în 

diverse circumstanţe. Ca de exemplu zilele municipiului. Un alt moment aniversar pe 

care îl putem cataloga este trecerea de la un an la altul sau Ziua Europeană a 

Mobilităţii care a avut loc în oraşul nostru. În cazul în care discutăm de 1 Decembrie 

logo-ul capătă o altă paletă coloristică: roşu, galben şi albastru. Eu zic că este un logo 

turistic cu care putem lucra pe viitor. Există această formă în momentul de faţă ca 

schiţă pe care o să lucrăm pe viitor dacă dumneavoastră sunteţi de acord să pornim de 

la ea. Aceasta este propunerea noastră. Chiar dacă nu este în varianta finală. Sper ca 

într-o săptămână să fie gata." 

 Vasile Cornea: "Părerea mea. Ceea ce a prezentat Mihai este foarte bine şi 

reprezentativ pentru ceea ce s-a întâmplat în Alba-Iulia. Ca propunere pentru logo. 

Cel mai frumos sună "Alba-Iulia Cetate pentru eternitate." 

 Intră în sala de şedinţă domnul consilier Baco Mihai. În sală sunt prezenţi toţi 

consilierii.” 

 Mihai Coşer. "Nu am discutat încă aplicaţiile logo-ului sau extensia acestuia. 

Dacă aţi observat acolo a rămas Alba-Iulia. Poate fi Cetatea Alba-Iulia care face din 

nou trimitere la imaginea stelară pe care o s-o cunoască din ce în ce mai mult 

oamenii. Sau poate fi altceva." 

 Marius Rotar: "Mie nu-mi place acest brand.  Mi se pare că seamănă foarte 

mult cu steaua lui David. Respect poporul evreu dar nu trebuie să preluăm ideile de la 

ei. Mie nu-mi place să leg Alba-Iulia acest semn." 

 Mihai Coşer: "Puteţi veni cu alte propuneri." 

 Coşeriu Sorin Nicolae: "Are vreo legătura Cetatea cu forma Cetăţii?" 

 Călin Hedviga: "Da. Uitaţi-vă în ce constă o Cetate de tip Vauban. O stea în 

care se intercalează alte stele. Aşa este şi a noastră.  Se numesc bastioane şi raveline 

la care se adaugă contragărzile." 

 Pleşa Gabriel: "Categoric avem nevoie de un semn. Personal sunt de acord cu 

ce a prezentat domnul Mihai Coşer. Iar din punct de vedere al sloganului cel mai bun 

mi se pare "Alba-Iulia, istoria are viitor." 

 Bărdaş Horea Mihai: "Mie îmi place. E o idee foarte frumoasă. Şi sunt de acord 

cu Istoria are viitor."  

 Marius Rotar: "Eu susţin ideea  ca poarta cetăţii să fie brandul care reprezintă 

Alba-Iulia. Dintotdeauna poarta a fost brandul acestui neam. În primul rând. Şi în al 

doilea rând aş dori să atrag atenţia asupra faptului că Alba-Iulia este de când a fost 

Legiunea 13 Gemina aici şi nu de când  s-a construit această Cetate în 1760 sau când 

s-a construit." 

 Mircea Hava: "Dacă tot discutăm de Cetate ar trebui să-i găsim un brand mai 

comercial. Trebuie să găsim ceva pentru cetate. Încercaţi să vă axaţi pe Cetate. Lucrul 

acesta se va discuta şi la Congresul Internaţional de Dacologie." 

 Dărămuş Marcela Eugenia: "Vreau să vă spun că mie îmi place foarte mult 

steaua dar cu poarta în mijloc. În momentul în care vezi că Poarta Cetăţii e acolo  îţi 

dai seama că intri într-o cetate nu într-un restaurant.  Clar, cu Poarta Cetăţii în mijloc 

şi atunci putem să ne axăm pe sloganul "Alba-Iulia, Cetate pentru eternitate." 

 Mihai Coşer: "Această propunere a noastră este o schiţă. Nu am spus că 

rămânem cu ea. Poarta este un element al Cetăţii. Şi lumea va veni la Alba-Iulia 

pentru întreaga Cetate." 



 Baco Mihai: "Mă bucur că s-au rezolvat toate problemele din Alba-Iulia şi am 

ajuns la brand. Dar pentru fiecare eveniment din Alba-Iulia trebuie un brand?" 

 Mircea Hava: "Este un singur brand. Vă rog să vă uitaţi atent." 

 Paul Voicu: "Toate marile proiecte din Alba-Iulia sunt legate de Cetate." 

 Maier Eugen: "Având în vedere că aţi luat la cunoştinţă de această propunere 

trecem la următorul punct de la diverse." 

 

 VII. Popa Pavel: "Nu sunt împotrivă să facem economie în Primărie dar pe 

viitor vă propun să revenim la distribuirea materialelor de şedinţă în dosare pentru 

fiecare consilier, aşa cum se făcea şi până acum." 

 Maier Eugen: "Dacă nu aveţi alte discuţii supun la vot propunerea domnului 

Popa Pavel. Cine este pentru?" 

 "Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru şi o abţinere 

Rotar Marius." 

  

 Maier Eugen: “Dacă nu mai sunt alte discuţii la diverse vă propun să trecem la 

ordinea de zi.” 

 

         1. Aprobă organizarea activităţii de sărbătorire şi premiere a cuplurilor care au 

împlinit 50 de ani de la căsătorie  şi aprobarea alocării din bugetul local al 

municipiului Alba-Iulia pe anul 2010 - capitol cultură -  a unor sume de bani. 

         Se dă cuvântul doamnei Teofila Ţîr care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Coşeriu Sorin Nicolae: "Aş vrea să întreb câte perechi de persoane au fost anul 

trecut în aceeaşi situaţie?" 

 Delia Cristescu: "62. Anul acesta sunt deja înscrise 60." 

 Coşeriu Sorin Nicolae: "Cu toată amabilitatea o să vă spun că această sumă de 

100000 lei mi se pare o sumă mare. Eu am făcut chiar un calcul rapid. Aceasta 

înseamnă 10 persoane cu salariul minim pe un an de zile. Gândiţi-vă câte ar putea 

face 10 oameni cu aceşti bani în municipiul Alba-Iulia. Sigur că gestul în sine nu este 

rău. Este bine să-i băgăm în seamă pe aceşti oameni. A-i băga în seamă exclusiv nu 

este o rezolvare. Ei trebuie ajutaţi într-un fel, făcuţi fericiţi într-un fel. Dar suma este 

mare. În primul rând vreau să spun că acest mod de abordare "de până la" mi se pare 

inoportun şi aici şi în altă situaţie şi de asemenea că ar trebui să se stabilească o sumă 

de bani pe pereche. Şi în cadrul acestei sume să vedem ce se întâmplă. Susţin că suma 

este prea mare." 

 Baco Mihai: "Vreau să-i spun domnului consilier că sunt unul dintre iniţiatorii 

acestui tip de a sărbătorii persoanele care au împlinit 50 de ani de la căsătorie în urmă 

cu patru ani. Am fost cel care am propus domnului Primar să iniţiem această 

sărbătoare. Chiar mă mândresc că fac parte dintre cei care l-au iniţiat. Păcat că 

domnul Coşeriu nu a fost consilier pe vremea aceea să vadă ce ecou a avut 

sărbătoarea în rândul vârstnicilor. Vreau să vă spun că această sumă de până la 

100000 lei nu constă în cheful propriu zis. Fiecărei persoane care se află în această 



situaţie primea şi o sumă de bani destul de consistentă ca şi primă din partea 

Consiliului local ca un semn de recunoştinţă pentru că au reuşit să trăiască în dragoste 

şi armonie atâţia ani. Şi acum să venim să spunem ce ar face 10 persoane cu aceşti 

bani mi se pare cam deplasat. Să venim să le spunem, fraţilor, domnul Coşeriu 

propune să nu vă mai dăm bani ci vă ducem la restaurant, vă dăm trei felii de salam şi 

vă duceţi acasă. Asta am înţeles din ce aţi spus dumneavoastră." 

 Coşeriu Sorin Nicolae: "Îmi pare rău dar eu cred că sunt capabil să exprim 

destul de clar ceea ce vreau să spun. Dar dacă dumneavoastră răstălmăciţi din raţiuni 

politice sau de imagine  atunci pot să nu mai spun. De ce întoarceţi totul. Eu nu am 

spus să nu se facă. Am spus că suma este mare. De ce întoarceţi că eu nu vreau? 

17.000/pereche mi se pare mult. Dacă vi se pare ok daţi-i drumul." 

 Pleşa Gabriel: "Am discutat şi anul trecut exact acelaşi subiect referitor la suma 

pe care ne-aţi spus că este "până la". Şi atunci am spus să se stabilească o sumă clară, 

pe fiecare pereche. Nu se ştia câte persoane vin." 

 Baco Mihai: "Nici acum nu se ştie exact." 

 Pleşa Gabriel: "Nu se ştie dar noi putem stabili o sumă clară pe fiecare pereche.  

Nimeni nu zice să nu se premieze, să nu fie masa festivă la care am participat şi noi. 

Dar ce rugăminte avem şi ce vrem noi să corectăm în acest proiect. Să se revină 

asupra sumei. De aceea zicem lucrul acesta. Având în vedere bugetul municipiului şi 

având în vedere că  nu trebuie neapărat să se facă într-o anumită locaţie. Nu trebuie 

neapărat să participăm tot Consiliul local. Poate participa numai domnul Primar şi 

executivul. Putem foarte bine să stăm afară să nu participăm să mai îngreunăm şi noi 

situaţia cu cheltuială. Deci această propunere a domnului Coşeriu trebuie privită ca 

atare. Nu trebuie interpretat că cineva nu vrea să se mai facă această sărbătoare." 

 Vasile Cornea: "Vreau să le dau o explicaţie colegilor liberali. Această sumă,  

domnul Coşer, care este "până la" aşa s-a procedat întotdeauna pentru că nu ştim 

exact până la data când se întâmplă evenimentul câte persoane sunt înscrise. Nu 

putem să calculăm la fix. Sunt înscrise 50 sau 200 de persoane. Nu puteam să le 

spunem acelor cupluri care s-au înscris ultimele că nu le dăm patru milioane ci 2 

milioane pentru că nu mai sunt bani. De aceea s-a propus suma de până la 1 miliard. 

Dar niciodată nu s-a cheltuit tot. Şi a doua chestiune. Noi am propus în comisie ca 

noi, consilierii, să nu participăm. Dar este presa pe care nu poţi s-o elimini, sunt 

oficialităţile şi feţele bisericeşti. Este părerea mea. Şi referitor la locaţie. Trebuie să 

fie un pic decentă." 

 Dărămuş Marcela Eugenia: "Toţi suntem părinţi şi toţi avem părinţi. Este un 

lucru extraordinar. Clar că aceste acţiuni trebuie să se deruleze. Anul trecut am fost şi 

eu pentru prima dată şi am văzut pe feţele lor bucuria. Anul trecut s-au cheltuit 

700000 lei. Ar trebui să avem clar o sumă de până la 800000 lei. Şi cu menţiunea de a 

primi toate cheltuielile defalcate." 

 Baco Mihai: "Referitor la ce a spus domnul Pleşa. Nu putem să-i ducem pe 

bătrâni pe stadion iar în ce priveşte suma nu s-a depăşit niciodată suma propusă. 

Puteţi să mergeţi la contabilitate să vedeţi. Trebuie să avem puţin respect pentru cei 

care au ajuns la această performanţă. Hai s-o lăsăm cu anul acesta de criză." 

 Mircea Hava: "Trebuie să înţelegi un lucru. De aceea se pune "până la." Pentru 

că nu avem o socoteală exactă. Anul trecu a fost 660000 sau cât a fost. Totul este 

transparent şi se vede. Şi repet ceea ce a spus domnul Baco. Sunt părinţii noştri şi din 

respect ar trebui să-i ducem în locuri cochete." 

 Vasile Cornea: "Spre surprinderea mea, domnul coleg din comisia de la cultură 



a votat pentru proiect aşa cum este. Nu a fost nici un vot împotrivă." 

 Maier Eugen: "Domnilor consilieri dacă nu mai sunt discuţii supun la vot 

prezentul proiect de hotărâre."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru şi 5 abţineri Puican 

Ioan, Pleşa Gabriel, Hondola Liviu, Coşeriu Sorin Nicolae, Dărămuş Marcela 

Eugenia." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 103/2010 
 

 

 2. Aprobă alocarea unor sume de bani pentru activităţi culturale. 

Se dă cuvântul doamnei Fara Luminiţa care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Popa Pavel care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de specialitate a Consiliului local pentru activităţi ştiinţifice, 

învăţământ, cultură, sănătate, protecţia socială, culte, sport, agrement, turism şi 

protecţia copilului. 

 Popa Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”. 

Maier Eugen: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot  proiectul 

de hotărâre."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 104/2010 

 

  

 3. Aprobă înfrăţirea municipiului Alba-Iulia cu municipiul Lanzhou - China. 

Se dă cuvântul doamnei Luci Man care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

Se dă cuvântul d-lui consilier Popa Pavel care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de specialitate a Consiliului local pentru activităţi ştiinţifice, 

învăţământ, cultură, sănătate, protecţia socială, culte, sport, agrement, turism şi 

protecţia copilului. 

Popa Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”. 

Maier Eugen: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot  proiectul 

de hotărâre cu amendamentul propus."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 105/2010 

 

 

 



 4. Aprobă deplasarea unei delegaţii oficiale la Alessandria - Italia în perioada 

2-11 mai 2010. 

Se dă cuvântul d-nei Luci Man care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

Maier Eugen: " Supun la vot cine este de acord cu aprobarea acestui proiect."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 106/2010 

 

 Maier Eugen: “La cererea Direcţiei Programe vă propun să discutăm punctele 

32 şi 33 de pe ordinea de zi.” 

  

 32. Aprobă modificarea HCL nr. 112/2009 privind însuşirea indicatorilor 

tehnico-economici pentru obiectivul: Modernizare DN 74 de la km 99+870 la km 

103+175, strada Zlatnei şi Calea Moţilor din localitatea Alba-Iulia, judeţul Alba. 

Se dă cuvântul d-nei Silvia Moldovan care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Maier Eugen: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot  proiectul 

de hotărâre."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 107/2010 

 

  

 33. Aprobă modificarea art. 1 din HCL nr. 113/2009 privind modificarea art. 1 

din HCL nr. 20/2009 privind reparaţii străzi cu dotare tehnico-edilitară în municipiul 

Alba-Iulia. 

Se dă cuvântul d-nei Silvia Moldovan care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Maier Eugen: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot  proiectul 

de hotărâre."  



 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru." 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 108/2010 
 

  

5. Aprobă deplasarea domnului Comănici Florian, şofer în cadrul Biroului 

deservire generală al Serviciului public administrarea patrimoniului local aflat în 

subordinea Consiliului local al municipiului Alba-Iulia, cu microbuzul AB 05 DYW 

în Germania la Arnsberg în perioada 19 mai - 26 mai 2010. 

Se dă cuvântul d-nei Luci Man care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

Puican Ioan: "Aş vrea dacă se poate să ne spuneţi suma  care este alocată 

pentru această deplasare." 

Luci Man: "Este vorba de deplasarea cu microbuzul şi această deplasare se 

efectuează cu microbuzul conform hotărârii de guvern adică numărul de kilometrii 

înmulţiţi cu consumul." 

Coşeriu Sorin Nicolae: "Adică sunt cheltuielile maşinii plus diurna şoferului." 

Maier Eugen: "Domnilor consilieri dacă mai nu  sunt discuţii supun la vot  

proiectul de hotărâre cu amendamentul propus."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 109/2010 

 

 6. Aprobă scutirea la plata redevenţei datorate de SC The Best Star SRL în baza 

contractului de asociere nr. 71/2005. 

Se dă cuvântul d-lui Mihai Pripon care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Coşeriu Sorin Nicolae: "O clarificare aş vrea, domnule preşedinte! Mi se pare 

pertinentă această cerere. Dar nu era bine să stabilim un termen? Pe când se va 

termina? Poate se va termina peste 5 ani." 

Bărdaş Horea Mihai: "Despre lucrările la şanţuri vorbim, nu la spaţii." 

Coşeriu Sorin Nicolae: "Da. Până la terminarea lucrărilor de amenajare a 

Traseului Nordic din Cetatea Vauban. Nu avem un termen la lucrările acestea?" 

 Părăsesc sala de şedinţă domnii consilieri Vasile Cornea şi Baco Mihai. 

 Mircea Hava: "Până la semnarea recepţiei. Până la recepţia lucrărilor." 

Pleşa Gabriel: "Aş vrea să întreb dacă SC The Best Star şi-a respectat până 

acum obligaţiile contractuale? Ştiu că şi-a plătit la zi." 

Mihai Pripon: "În ceea ce priveşte lucrările de execuţie nu a cerut prelungire." 

Paul Voicu: "Aş vrea să vă spun că este printre primii care are autorizaţie de 



construire, aviz de la Ministerul Culturii, toate avizele necesare." 

Maier Eugen: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot  proiectul 

de hotărâre ."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 19 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 110/2010 

 

 

 7. Aprobă prelungirea termenului de execuţie a lucrărilor de amenajare 

începute în baza contractului de asociere nr. 23940/2006 încheiat între Consiliul local 

Alba-Iulia şi SC Autosin Alex SRL. 

Se dă cuvântul d-lui Mihai Pripon care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Pleşa Gabriel: "E prima cerere de prelungire?" 

Mihai Pripon: "A mai fost o cerere de prelungire a termenului de execuţie. A 

fost prelungit cu 15 luni. Însă având în vedere că şi pe traseu se execută lucrări de 

amenajare a şanţurilor, cred că este întemeiată această cerere." 

Pleşa Gabriel: "Personal eu o să mă opun acestei prelungiri deoarece şi anul 

trecut şi acum doi ani sunt multe firme care şi-au făcut treaba şi sunt alţii care cer 

prelungiri peste prelungiri. Sigur că acum s-au nimerit acele lucrări în zonă şi este 

foarte bine că se fac dar având în vedere că a mai fost o prelungire eu personal mă 

opun." 

 Părăseşte sala de şedinţă domnul consilier Cimpoeş Cornel Pavel.” 

 Bogăţan Ioan: "70%  din lucrare a fost executată." 

Maier Eugen: "Domnilor consilieri dacă nu mai sunt discuţii supun la vot  

proiectul de hotărâre."  

Revine în sală domnul Cimpoeş Cornel Pavel. Părăseşte sala domnul consilier 

Contor Gheorghe. 

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 14 voturi pentru şi 4 voturi împotrivă 

Pleşa Gabriel, Puican Ioan, Coşeriu Sorin Nicolae, Hondola Liviu." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 111/2010 

 

 8. Aprobă concesionarea prin licitaţie publică a unor imobile (terenuri) situate 

în Alba-Iulia, zona Ştrand-Schit - este amânat. 

 

 Revine în sală domnul Vasile Cornea. 

 

 9. Aprobă vânzarea prin negociere directă a unui imobil (teren) de pe strada 

Republicii, nr. 35 (incinta Alcif). 

Se dă cuvântul d-lui Mihai pripon care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 



Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Revin în sală domnii consilieri Baco Mihai şi Contor Gheorghe. 

Mihai Pripon: "Având în vedere discuţiile din comisie şi deşi în raportul de 

evaluare s-a propus un preţ de 22 euro/mp+TVA noi am mai vândut la Alcif, în zonă, 

cu preţuri cuprinse între 30 şi 50 euro/mp vă propun ca preţul de vânzare să fie de 40 

de euro/mp +TVA.” 

Maier Eugen: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot proiectul 

de hotărâre cu amendamentul propus."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru." 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 111/2010 

 

 10. Aprobă documentaţia privind organizarea licitaţiei în vederea concesionării  

Serviciului de Iluminat Public din municipiul Alba Iulia. 

        Se dă cuvântul d-lui Gabi Armean care prezintă proiectul de hotărâre şi raportul 

de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Pleşa Gabriel: “Vreau să felicit reprezentanţii Primăriei şi a executivului 

pentru acest proiect de hotărâre. Mă bucur că are loc prima licitaţie la un serviciu 

foarte  important din municipiul Alba-Iulia. Ne-am uitat peste caietul de sarcini şi 

asupra duratei concesionării şi mi se pare ok.” 

 Maier Eugen: "Dacă nu mai aveţi şi alte discuţii supun la vot proiectul de 

hotărâre." 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru." 

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 113/2010 
 

 

     11. Aprobă atribuirea denumirii unor străzi. 

   Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Popa Pavel care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de specialitate a Consiliului local pentru activităţi ştiinţifice, 

învăţământ, cultură, sănătate, protecţia socială, culte, sport, agrement, turism şi 

protecţia copilului. 

Popa Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”. 

Maier Eugen: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot proiectul de hotărâre." 

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru." 

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 114/2010 

 

 
 



 12. Aprobă şi avizează documentaţii de urbanism.  

  

Art.1: Avizează Planul Urbanistic Zonal “Construire Baza Depozitare Si 

Procesare Cereale, Str. Azur Nr.2, Extravilan, Solicitant SC Albatros Gold SRL 

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 

specialitate.  

Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Călin Hedviga: “Aici ar trebui să vin cu o completare. Beneficiarul a venit cu 

un aviz de la Direcţia de Sănătate Publică care ne spune: funcţiunea propusă nu se 

încadrează în unităţi care produc disconfort şi riscuri în starea de sănătate şi prin 

urmare nu se impune instituirea  altei zone de protecţie sanitară decât cea stabilită 

prin studiul de impact menţionat. De aceea vă propun avizare.” 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Când a fost analizat în comisie nu aveam acest aviz şi 

de aceea nu am avizat pentru că nu ştiam care este impactul.” 

 Maier Eugen: “Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot avizarea acestui PUZ.” 

        “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru.” 

 
  

 Art.2: Avizează Planul Urbanistic Zonal “Introducere In Intravilan Pentru 

Construire Locuinţă Familială, Alba Iulia, Str. Gilau, Solicitant Bogdan Dorin”. 

         Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum  şi raportul de 

specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Maier Eugen: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot avizarea acestuia.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru.” 

  

 

 Art.3: Avizează Planul Urbanistic Zonal “Introducere In Intravilan Si 

Modificare Plan Urbanistic Zonal - Construire Service Auto Si Locuinta De Serviciu, 

Alba Iulia - Oarda De Jos, Solicitant Dragoi Luciana”. 

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum  şi raportul 

de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 



obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Cimpoeş Cornel Pavel: “La momentul respectiv nu avea acordul pentru a 

ajunge la această proprietate pentru că la momentul de faţă sensul giratoriu din zona 

Benzinăriei Petrom la ieşire din Alba-Iulia încă nu este făcut. Domnul a cerut aviz 

pentru accesul pe care l-a propus în această documentaţie până când se definitivează 

sensul giratoriu din zona respectivă.” 

Marius Rotar: “Noi în zona aceea am aprobat un depozit de materiale 

refolosibile vis a vis. Acolo este o zonă care se pretează la aşa ceva.” 

Paul Voicu: “Eu vă propun să fiţi de acord.” 

Maier Eugen: “Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot avizarea acestui PUZ.” 

“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru.” 

 

 

     Art.4: Avizează Planul Urbanistic Zonal “Introducere In Intravilan Pentru 

Construirea Unei Locuinte, Alba Iulia – Partos, Str. Ana Ipatescu F.N. Extravilan, 

Solicitant Goia Dragos Claudiu Si Goia Maria Marinela”. 

          Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga  care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil  cu condiţii acest proiect de hotărâre.” 

Cimpoeş Cornel Pavel: "Condiţia a fost obţinerea avizului de la Direcţia 

judeţeană de Cultură la faza de autorizare pentru descărcare de sarcină arheologică." 

Maier Eugen: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot avizarea acestui PUZ cu 

condiţia împusă de comisie.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru.” 

 Părăseşte sala de şedinţă domnul consilier Sandu Cornel Stelian. 

   

      Art.5: Avizează Planul Urbanistic Zonal “Introducere In Intravilan Pentru 

Amenajare Piata En Gros Pentru Produse Agro-Alimentare Si Parcare, Alba Iulia, Str. 

Brandusei, Extravilan, Zona Coasta Curata, Solicitant Costea Romulus Petru”. 

             Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga  care prezintă PUZ-ul precum şi raportul 

de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil cu condiţii acest proiect de hotărâre.” 

Călin Hedviga: “Aici s-au suplimentat parcajele conform condiţiei.” 

Baco Mihai: “Noi am impus încă 40.” 

Maier Eugen: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot avizarea acestui PUZ cu 

condiţiile impuse.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.”  
 

 

 



           Art.6: Avizează Planul Urbanistic Zonal “Modificare PUZ Alba Iulia-Micesti 

Construire Locuinte Individuale Si Realizare Strada Acces, Alba Iulia-Micesti, Intre 

Str. Garda Si Canalul De Garda (Str. Bayonne), Solicitant Chertes Trandafir Florin, 

Mudaci Motrea, Olteanu Ion – este retras de pe ordinea de zi. 

  

  Art.7: Avizează Planul Urbanistic Zonal “Construire Statie Mixturi Asfaltice - 

Dezvoltarea Activitatii Si Cresterea Competitivitatii Intreprinderii Prin Achizitia Unei 

Linii De Productie A Mixturilor Asfaltice, Zona Soselei De Centura, SC Florea Grup 

SRL”. 

          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum  şi raportul 

de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre  şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Maier Eugen: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot avizarea acestui PUZ.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

       Art.8: Avizează Planul Urbanistic Zonal “Introducere In Intravilan Pentru 

Construire Locuinte Individuale, Micesti, Solicitant Muntean Lidia, Nica Amalia, 

Muntean Alina” 

           Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum  şi raportul 

de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil  proiectul şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa adoptării acestuia”. 

Maier Eugen: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot avizarea acestui PUZ.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 

     Art.9: Avizează Planul Urbanistic Zonal “Introducere In Intravilan Pentru 

Modificare Zona Functionala-Construire Locuinta, Micesti, Str. Valea Aurului, 

Solicitant Hetea Gabriel 

          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul  precum  şi raportul 

de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

  Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa aprobării acestuia”. 

Maier Eugen: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot aprobarea acestui proiect.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 



 

 Revine în sală domnul consilier sandu Cornel Stelian. 

 

 Art.10: Aproba Planul Urbanistic De Detaliu “Construire Locuinta 

Unifamiliala Si Imprejmuire, Str. Ghisitelor, FN, Solicitant Mucea Alexandru” 

           Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum  şi raportul 

de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa aprobării acestuia”.  

         Maier Eugen: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot aprobarea  acestui proiect.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru.” 

 

 

    Art.11: Aproba Planul Urbanistic De Detaliu “Amplasare Totem, Indicatoare 

Exterioare Si Caseta Luminoasa, Str. Bucovinei, Nr. 6, Centru Europe Direct – 

Varianta 3, Str. Nicolae Balcescu Solicitant Municipiul Alba Iulia Reprezentat De 

Fundaţia PAEM Si Primaria Alba Iulia” 

   Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum  şi raportul 

de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa adoptării acestuia”. 

Călin Hedviga: “La acest proiect vă propun un amendament. Totemul cade jos. 

Rămân numai indicatoarele exterioare şi caseta luminoasă.” 

 Maier Eugen: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot aprobarea acestui PUD cu 

amendamentul propus.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru.” 

 

 

 Art.12: Aprobă Planul Urbanistic De Detaliu “Extindere Spatiu Comercial Pe 

Orizontala Si Verticala Pentru Locuinta Si Construirea Celei De A Doua Locuinte 

Individuale, Str. Petru Dobra, Nr.17, Solicitant Enescu Ioan” 

          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil cu condiţii proiectul şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa aprobării acestuia”. 

Călin Hedviga: “Vreau să fac o corectare. Numărul este 12A. Greşeala îmi 



aparţine.” 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Încă o corectare. Mai trebuie avizul vecinilor direcţi.” 

Călin Hedviga: “Este vorba de extinderea acestei construcţii.” 

 Maier Eugen: “Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot aprobarea acestui 

proiect cu amendamentul propus şi cu condiţiile impuse.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru.” 

 
 

          Art.13: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “Centru Crestin Alba Iulia, Str. 

Livezii, FN, Solicitant Asociatia Centrul Crestin Alba Iulia” 

           Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa aprobării acestuia”. 

Bărdaş Horea Mihai: “Extindere la ceva ce nu este construit. Aşa ceva nu am 

mai auzit.” 

Maier Eugen: “E construit. A doua locuinţă nu este construită. Extindere la 

prima şi construirea celei de a doua.” 

 Maier Eugen: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot aprobarea acestui proiect.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru şi o abţinere Coşeriu 

Sorin Nicolae.” 

 

 

 Art.14: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “Introducere In Intravilan Pentru 

Zonă Rezidentială Cu Functiuni Complementare, Micesti, Zona Fundoaie, Solicitant 

Tima Elena”  

         Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil cu condiţii proiectul”. 

Baco Mihai: “Ce avem aici?” 

Maier Eugen: “E zona Fundoaie.” 

Călin  Hedviga: “Este vorba de construirea unei sere pentru fructe de pădure. 

Suntem la ieşirea din Miceşti spre Şard.” 

Baco Mihai: “Şi următoarea solicitare va fi să facem şi o fabrică de conserve 

din fructe de pădure.” 

Maier Eugen: “Întreb din nou comisia.” 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Favorabil cu acordul vecinilor direcţi.” 

 Maier Eugen: “Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot aprobarea acestui 

proiect cu condiţia impusă.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru şi o abţinere Baco 



Mihai.” 

 

 

          Art.15: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “Construire Locuinte Individuale, Str. 

Livezii, Solicitant Daian Ana Letitia, Pop Rodica” 

        Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa aprobării acestuia”. 

 Maier Eugen: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot aprobarea acestui proiect.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru.” 

 

         Art.16: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “Modificare UTR Zona De Locuinte 

Individuale In Zona Mixta, Str. Florilor, Nr.6, Solicitant Popa Maria” 

         Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa aprobării acestuia”. 

Baco Mihai: “Cum adică? Pe strada Florilor facem zonă mixtă?” 

Călin Hedviga: “Pe această parcelă înlocuim zona de locuinţe individuale cu  

zonă mixtă.” 

Baco Mihai: “Cum adică?” 

Călin Hedviga: “Se construieşte un sediu de firmă şi locuinţă de serviciu.” 

Contor Gheorghe: “Strada Florilor. Zonă mixtă în mijlocul oraşului.” 

Baco Mihai: “Eu mă opun la aşa ceva. Din câte ştiu eu zona este construită.” 

Contor Gheorghe: “Strada Florilor leagă str. Bucureşti de str. Crinului.” 

Călin Hedviga: “Prin toate comisiile a trecut cu favorabil.” 

Baco Mihai: “Nu ştiu cum. Nu am votat pentru aşa ceva. Nu am pomenit aşa 

ceva.” 

Contor Gheorghe: “Şi ce vrea să construiască acolo?” 

Călin Hedviga: “Locuinţă de serviciu. Regimul de înălţime P + 1.” 

Contor Gheorghe: “Cum să fie P + 1?” 

 Maier Eugen: “Având în vedere discuţiile referitoare la acest proiect vă propun 

amânare. Cine este pentru amânare.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru amânare.” 

 

 Art.17: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “Construire Locuinte Individuale, 

Zona Chip, Solicitant Bera Maria” 

           Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 



  Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa aprobării acestuia”. 

 Maier Eugen: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot aprobarea acestui proiect.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru.” 

 

 

 Art.18: Revocă Planul Urbanistic De Detaliu “Schimb De Destinatie Din 

Centrala Termica In Sediu Firma Si Locuinta De Serviciu, Alba Iulia, Str. Apulum, 

Solicitant Sc Valmar Auto SRL”. 

Se dă cuvântul domnului Baco Mihai care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Baco Mihai: "Comisia a avizat favorabil proiectul de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Cimpoeş Cornel Pavel: "Aş vrea să fac o precizare aici. Există o problemă 

referitoare la suprafaţa de teren. Doamna Hedviga vă poate explica." 

 Călin Hedviga: "Suprafaţa de teren reală este mai mare cu 20 mp decât cea 

înscrisă în extrasul CF iar pentru a putea fi autorizată această construcţie trebuie 

făcută o rectificare de suprafaţă. Motivul revocării este numai titulatura." 

 Baco Mihai: "Aş vrea să vă explic puţin ce s-a întâmplat cu această centrală 

termică. În momentul în care s-a aprobat de către Consiliul local vânzarea acesteia s-a 

vândut cu destinaţia expresă sediu firmă. Aşa a fost trecut în caietul de sarcini, aşa s-a 

participat la licitaţie, aşa a fost adjudecat. După ce a fost adjudecată, mă rog, a fost o 

greşeală care trebuia la momentul respectiv să se verifice în sensul că suprafaţa reală 

vândută a fost mai mare decât cea trecută în acte. Şi cel care a cumpărat această 

centrală vrea să o transforme în locuinţă de servici. Nu putem pentru că în primul 

rând având o licitaţie strictă, ţintită pe sediu de firmă, automat noi am îngrădit accesul 

la licitaţie al unor persoane care poate aveau 5 milioane să participe la licitaţie să 

cumpere să-şi poată face casă acolo. Şi acum revenim la aceeaşi situaţie pentru care 

revocăm acel PUD, după care va fi pus să plătească diferenţa dintre suprafaţa reală şi 

suprafaţa vândută şi aceasta va avea tot timpul aceeaşi destinaţie." 

 Domnul Todor Valentin: "Bună ziua. De la Valmar sunt. Este puţin tardiv 

această revocare." 

 Baco Mihai: "Asta o credeţi dumneavoastră." 

 Domnul Todor Valentin: "A atras după sine cheltuieli enorme. De la eliberarea 

certificatului, de anul trecut până acum s-au făcut o mulţime de cheltuieli. Revocarea 

titulaturii atrage anularea tuturor actelor. Putea să mi se spună atunci că nu pot face şi 

locuinţă de serviciu. Eu asta am solicitat. Putea să mi se răspundă. Ori acum dacă am 

toată documentaţia făcută de experţii de la Sibiu, dela Cluj, cu toate avizele făcute, 

cred că este tardiv." 

 Baco Mihai: "Dar dumneavoastră când aţi participat la licitaţie..." 

 Domnul Todor Valentin: "În ultimul minut am depus dosarul pentru licitaţie. Şi 

am fost singurul la licitaţie. Şeful comisiei mi-a spus în felul următor: ce construieşti? 

I-am răspuns locuinţă. E perfect. Luaţi loc. Altfel nu depuneam actele şi nu 

participam la licitaţie. Bineînţeles că diferenţa aceea de teren o să o plătesc." 



 Baco Mihai: "Domnul Todor! Vă spun o singură chestie. Atâta timp cât eu voi 

fi consilier local eu nu voi aproba aşa ceva. Iar dacă ceilalţi colegi au curajul să 

încalce o hotărâre de consiliu şi să dea cu subsemnatul la DNA nu au decât să o facă." 

 Maier Eugen: "Având în vedere că discuţiile pe acest subiect s-au terminat 

supun la vot, dacă sunteţi de acord, cine este pentru revocarea acestui plan urbanistic 

de detaliu." 

 "Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 17 voturi pentru revocare şi 4 

abţineri Breaz Valer Daniel, Dărămuş Marcela Eugenia, Lupea Iulian Nelu, Sandu 

Cornel Stelian." 

 

Art. 19   Avizează Planul Urbanistic Zonal „Construire Hale de Producţie” Alba 

Iulia, Str. Al.I. Cuza Nr. 33, Solicitant SC IPEC SA, conform planului de situaţie 

anexat. 

       Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa aprobării acestuia”. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “O singură problemă am la acest proiect. După cum e 

făcut planul de parcelare e peste staţia de asfalt sau lângă ea?” 

Călin Hedviga: “Este vorba de o extindere a activităţii deja existente de fabrică 

de porţelan. În ceea ce priveşte funcţiunea este compatibilă, este aceeaşi cu a zonei. 

Avem o zonă de interdicţie privind  o linie de medie tensiune. Suntem în faza de 

avizare.” 

Maier Eugen: “S-a discutat în comisie?” 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Da. Singura întrebare care a fost în comisie a fost dacă 

e în zona unde e şi staţia de asfalt. Nu doamna Hedviga?” 

Călin Hedviga: “Da, este lângă.” 

Mircea Hava: “Staţia de asfalt e peste calea ferată, peste şoseaua de centură. 

IPEC îşi face o prelungire unde are halele sale, către calea ferată ce merge la 

Refractara.” 

Maier Eugen: “Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot cine este pentru 

aprobarea acestui proiect.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 19 voturi pentru şi 2 abţineri Sandu 

Cornel Stelian şi Contor Gheorghe.” 

 

 

 

 Art. 20 Aprobă Planul Urbanistic Zonal „Construire Locuinţe Unifamiliale, 

Zona Partoş, str. Dacilor, Solicitant Haj Ciprian, Colceriu Gheorghe, Maniu Paştiu, 

Lopăzan Victor, Haj Sabin, conform planului de situaţie anexat. 

        Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 



ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa aprobării acestuia”. 

Călin Hedviga: “Avem PUZ construire locuinţe unifamiliale zona Dacilor.” 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Aceste PUZ-uri sunt PUZ-uri finale. Şi am stabilit la 

comisie că pentru cele care vin cu hârtiile  şi cu tot ceea ce înseamnă aviz de la 

cadastru le băgăm în comisie. Erau vreo 10 sau 11.” 

Baco Mihai: “Să vă explic să înţeleagă toată lumea. În momentul în care erau 

la şedinţa de comisie aceste PUZ-uri nu aveau toate avizele. Şi pentru a nu le trece pe 

ordinea de zi pentru ca apoi să le retragem am zis nu. În momentul în care apar 

avizele respective le băgăm în şedinţa de Consiliu local.” 

Maier Eugen: “Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot cine este pentru.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru.” 

 

 Art. 21 Aprobă Planul Urbanistic Zonal „Introducere În Intravilan Pentru 

Construire Locuinţe Individuale”, Oarda de Jos, Zona Dublihan, Str. Cutina, 

Solicitant Haneş Simona, conform planului de situaţie anexat. 

        Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa aprobării acestuia”. 

Călin Hedviga: “PUZ Oarda de Jos, zona Dublihan.” 

Maier Eugen: “Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot cine este pentru.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru.” 

 

 Art. 22 Aprobă Planul Urbanistic Zonal „Introducere În Intravilan Pentru 

Construire Locuinţe Individuale”, Oarda de Jos, Zona Dublihan, Str. Cutina, 

Solicitant Haneş Simona, Toma Petronela, conform planului de situaţie anexat. 

        Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa aprobării acestuia”. 

Călin Hedviga: “PUZ Oarda de Jos,  Dublihan.” 

Maier Eugen: “Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot cine este pentru.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru.” 

 

 

 

 Art. 23 Aprobă Planul Urbanistic Zonal „Introducere În Intravilan Pentru 



Construire Locuinţe unifamiliale”, Alba Iulia, Str. Al. Odobescu, Solicitant Silea Liviu 

Adrian, Silea Ion Gabriel, Savonea Nicolae, conform planului de situaţie anexat. 

        Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa aprobării acestuia”. 

Călin Hedviga: “Avem PUZ  strada Alexandru Odobescu.” 

Maier Eugen: “Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot cine este pentru.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru.” 

 

Art. 24 Se respinge montarea de firide PRM (post reglare măsurare) pe 

împrejmuiri în afara proprietăţilor, înspre stradă. Dimensiuni firide: 700x480x250 

mm, H = 1,2 m de la sol. Solicitant E-ON Gaz. 

         Călin Hedviga: “Tot la completarea ordinii de zi vă supun atenţiei montarea 

firide EON GAZ. Să vă arăt ce doreşte EON GAZ în oraşul nostru, în zona istorică. 

Doresc să pună pe domeniul public, în împrejmuiri în afara gardurilor. Aici se 

doreşte. Uitaţi ceva de genul acesta. Vreau să mă ajutaţi şi să vă spună punctul de 

vedere. Suntem în zona istorică şi cred că ar trebui puse în interiorul proprietăţii. 

Uitaţi aceşti suporţi metalici la 1m şi 20 cm.” 

           Maier Eugen: “Dacă vă mai amintiţi am mai avut discuţii de genul acesta.” 

           Marius Rotar: “Nu e bine domnul preşedinte!” 

           Pleşa Gabriel: “Eu ştiu ce am acasă şi este relativ frumos. Este o firidă.” 

           Călin Hedviga: “Aş sugera ca EON GAZ să vină cu altă propunere. Dar nu pe 

exterior.” 

            Părăsesc sala de şedinţă domnii consilieri Breaz Valer Daniel, Cimpoeş Cornel 

Pavel, Paul Voicu şi doamna Oneţiu Cornelia Maria. 

         Coşeriu Sorin Nicolae: “Eu sunt convins că aici se poate face o înţelegere cu 

proprietarul. Într-adevăr această formă nu arată bine. Şi părerea mea este că această 

formă nu trebuie să o admitem pe domeniul public. Cred că se poate realiza o 

înţelegere cu proprietarul. Pentru că aceasta este o problemă care deranjează atât 

proprietarul cât şi furnizorul. Cred că orice proprietar sau marea lor majoritate sunt 

dispuşi să permită amplasarea acestora în interiorul curţii cu posibilitatea  de citire 

din exterior. Iar dacă vrem să admitem afară o asemenea chestiune  trebuie să aibă o 

altă formă pentru că la modul în care ne-au prezentat-o este urât.” 

         Maier Eugen: “Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot cine este pentru montarea 

firidelor în forma prezentată.” 

         “Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 17 voturi pentru respingere.” 

        Mircea Hava: “Domnul preşedinte! Este simplu dar cei de la gaz trebuie să spună 

că ar trebui decupate în gard.” 

         Baco Mihai: “Dacă tot a cumpărat EON GAZ distribuţia gazului de ce nu face 

ca în Germania? Să nu fie totul la vedere.” 

         Dărămuş Marcela Eugenia: “Avem proiecte de Germania dar calitate de 

România.” 

 



             S-a adoptat Hotărârea nr. 115/2010 

 

          Călin Hedviga: “Vă rog să-mi permiteţi să prezint cele două contestaţii.” 

           Părăseşte sala de şedinţă domnul consilier Vasile Cornea. 

          I. Călin Hedviga: “Pe I. Lăncrănjan continuare Revoluţiei, pe această parcelă 

de teren se află traseul unei străzi ce leagă str. Fântânele de str. I. Lăncrănjan. Domnul 

Dăncuş v-a solicitat eliminarea porţiunii de stradă ca să-şi poată face o casă. 

Dumneavoastră nu aţi fost de acord. Acum dânsul face o contestaţie. E o notificare 

înainte de a da în contencios negaţia pe care i-aţi acordat-o.” 

          Maier Eugen: “Supun la vot cine este pentru menţinerea hotărârii.” 

           “Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 16 voturi pentru menţinere.” 

          Părăseşte sala de şedinţă domnul consilier Baco Mihai. 

 

         II. Călin Hedviga: “Aceeaşi situaţie ne-o cere şi domnul Novăcean Daniel 

Silviu.” 

         Maier Eugen: “Supun la vot cine este pentru menţinerea hotărârii.” 

           “Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 15 voturi pentru menţinere.” 

 
 

          13. Aprobă modificarea HCL nr. 399/2008 privind parteneriatul dintre 

Consiliul local al municipiului Alba Iulia şi Colegiul Economic „Dionisie Pop 

Marţian” în cadrul proiectului Firma de exerciţiu – Rampă de lansare în carieră din 

cadrul Programului Operaţional Sectorial „Dezvoltarea resurselor umane”, Axa 

Prioritară 2 „Corelarea învăţării pe tot parcursul vieţii cu piaţa muncii”, D.M.I.2.1 

„Tranziţia de la şcoală la viaţa activă”. 

Se dă cuvântul d-nei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre şi raportul 

de specialitate. 

Se dă cuvântul doamnei Pop Monica care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei pentru administraţie publică locală, juridică şi disciplină, relaţii cu 

publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 

şi libertăţilor cetăţeneşti. 

Pop Monica: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Maier Eugen: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru." 

          “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 15 voturi pentru." 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 116/2010 
 

             Revin în sală domnii consilieri Vasile Cornea, Breaz Valer Daniel, Cimpoeş 

Cornel Pavel. 

             

           14. Aprobă încheierea unui Acord de asociere între Consiliul local al 

municipiului Alba Iulia şi Uniunea Scriitorilor din România, Filiala Alba – 

Hunedoara pentru editarea revistei Discobolul. 

 Se dă cuvântul d-nei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre şi raportul 

de specialitate. 

Se dă cuvântul doamnei Pop Monica care prezintă raportul de avizare din 



partea comisiei pentru administraţie publică locală, juridică şi disciplină, relaţii cu 

publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 

şi libertăţilor cetăţeneşti. 

Pop Monica: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Pleşa Gabriel: “De regulă am citit această revistă. Dar aş fi şi eu curios, că 

avem aici ca partener Uniunea Scriitorilor din România, filiala Alba Hunedoara. Aş fi 

curios dacă şi cei din Hunedoara sprijină acţiunile filialei. Pentru că noi am tot 

aprobat sume de bani, am făcut parteneriate. Aş prefera să fie mai transparent lucrul 

acesta din punctul lor de vedere, faţă de modul cum folosesc aceşti bani. E al nu ştiu 

câtelea proiect.” 

 Marius Rotar: Noi întotdeauna am sponsorizat apariţia revistei Discobolul. 

Filiala e comună: Alba-Hunedoara. Este vorba de asocierea noastră cu această 

instituţie.” 

 Maier Eugen: “Este vorba de acordul asocierii.” 

 Rotar Marius: “Colegul nostru are mare dreptate şi sunt şi eu de acord în a 

solicita celor din Hunedoara care e sprijinul pe care-l acordă editării revistei 

comune.” 

 Vasile Cornea: “În ce comisie a fost?” 

 Maier Eugen: “Juridică.” 

 Mircea Hava: “Domnul Pleşa! De ce nu citiţi? Discobolul este editat şi cu 

sprijinul Consiliului Judeţean.” 

 Vasile Cornea: “Aceste filiale s-au făcut pe oraşe învecinate: Cluj-Bistriţa, Alba 

Iulia-Hunedoara.” 

 Hondola Liviu: “Uniunea Scriitorilor Filiala Alba-Hunedoara are ca 

responsabilităţi raportul tehnic şi financiar.” 

 Marius Rotar: “Ne asociem sau nu? Haideţi să supunem la vot.” 

 Maier Eugen: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru." 

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 13 voturi pentru şi 5 abţineri Puican 

Ioan, Hondola Liviu, Pleşa Gabriel, Coşeriu Sorin Nicolae, Contor Gheorghe." 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 117/2010 
 

 15. Acceptă donaţia făcută către Consiliul Local al municipiului Alba Iulia a 

unui imobil – drum, situat in Miceşti - “Vad”. 

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Maier Eugen: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru." 

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 118/2010 

 

 



16. Acceptă donaţia făcută către Consiliul Local al municipiului Alba Iulia a 

unui imobil – drum, situat in Miceşti - “În cele bătrâne”. 

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

  Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

  Maier Eugen: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru." 

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 119/2010 

 

 

 17. Acceptă donaţia făcută către Consiliul Local al municipiului Alba Iulia a 

unui imobil – drum, situat in Miceşti - “Şes R4”. 

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Marius Rotar: “Aş vrea să fac o paranteză scurtă. Am fost şi eu de acord cu 

donaţia de drum. Dar trebuie să fim foarte atenţi. Pentru că noi acceptăm cu multă 

uşurinţă orice donaţii. Dar orice donaţie implică cheltuieli legate de infrastructură, de 

iluminat. Trebuie să ne gândim unde acceptăm şi unde nu. Pentru că noi am acceptat 

peste tot.” 

 Maier Eugen: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru." 

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 120/2010 

 

 

  18. Proiect de hotărâre cu privire la raportul de expertiza tehnica judiciara - 

completare efectuat in dosar nr 205/176/2009, aflat pe rol la Judecatoria Alba Iulia, 

privind imobilul inscris in CF nr. 41440 – Alba Iulia  cu nr. topo 4284/29. 

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Maier Eugen: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru neînsuşire." 

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru neînsuşire." 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 121/2010 

 

  



19. Parcelează un imobil (teren) cu nr. top 2614/1/11/1/5/2 inscris in CF nr. 

73237 Alba Iulia, situat pe strada Vasile Alecsandri. 

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Maier Eugen: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru." 

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 122/2010 

 

 20. Propune atribuirea în proprietate a terenului aferent caselor particulare. 

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Maier Eugen: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru." 

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 123/2010 

 

 

 21. Propune atribuirea în proprietatea solicitanţilor, proprietari ai 

apartamentelor, terenul aferent locuinţei în cotă indiviză deţinută din construcţii. 

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Maier Eugen: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru neînsuşire." 

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru neînsuşire." 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 124/2010 

 

 

 22. Expertizele tehnice efectuate în Dosar nr. 2511/176/2010, aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia, privind imobilul (teren) situat în Alba Iulia, str. Ardealului FN. 

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 



 Maier Eugen: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru neînsuşire." 

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru neînsuşire." 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 125/2010 

 

 23. Insuşeşte expertiza tehnică extrajudiciară efectuată în Dosar nr. 

10157/176/2009, aflat pe rol la Judecătoria Alba Iulia, privind imobilul (teren) situat 

în Alba Iulia, str. Târgului, nr. 4. 

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Maier Eugen: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru." 

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 126/2010 

 

 

 24. Nu însuşeşte expertiza tehnică extrajudiciară efectuată în Dosar nr. 

1461/176/2010, aflat pe rol la Judecătoria Alba Iulia, privind imobilul (teren) situat în 

Alba Iulia - Oarda, str. Victoriei nr. 115. 

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Maier Eugen: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru neînsuşire." 

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru neînsuşire şi o 

abţinere Popa Pavel." 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 127/2010 

 

 

25. Aprobă modificarea HCL nr. 67/2010 cu privire la aprobarea înfiinţării 

Centrului de Consiliere şi Sprijin pentru părinţi şi copii Sfânta Maria şi a condiţiilor 

de participare la Proiectul Servicii comunitare de prevenire a separării copilului de 

familia sa şi instruirea personalului aferent. 

    Se dă cuvântul d-nei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre şi raportul 

de specialitate. 

Se dă cuvântul doamnei Pop Monica care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei pentru administraţie publică locală, juridică şi disciplină, relaţii cu 

publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 

şi libertăţilor cetăţeneşti. 

Pop Monica: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 



Maier Eugen: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot  proiectul 

de hotărâre."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 128/2010 

 

 

26. Proiect de hotărâre privind gratuitatea transportului public local de 

călători prin curse regulate pentru şomerii care au domiciliul în Alba Iulia. 

Se dă cuvântul d-lui Pleşa Gabriel care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Maier Eugen: “Chiar nu am cuvinte. Nu sunteţi pentru aniversarea a 50 de ani 

de căsătorie. Aţi fost împotriva tuturor acţiunilor în care am dat bani, domnilor colegi 

liberali! Şi veniţi să dăm acum la şomeri transport gratuit. Sunteţi total neconsecvenţi 

în tot ceea ce propovăduiţi.” 

 Pleşa Gabriel: “Mulţumim de apreciere. Şi unde vedeţi dumneavoastră o 

problemă?” 

 Maier Eugen: “Bugetar.” 

 Pleşa Gabriel: “Noi facem o propunere pentru şomeri pe perioada cât primesc 

această indemnizaţie. E o problemă socială.” 

 Vasile Cornea: “Când a fost vorba de pensionari aţi spus că e foarte greu să 

stabilim câţi pensionari sunt în Alba-Iulia. Şi de ce să le dăm gratuităţi lor. Şi acum 

când e vorba de şomeri, cum stabiliţi câţi sunt?” 

 Pleşa Gabriel: “Aţi auzit de AJOFM?” 

 Vasile Cornea: “Da. Vă rog să fiţi consecvenţi.” 

 Hondola Liviu: “În primul rând cred că ar trebui să ne fie ruşine  că avem atâţia 

şomeri. Aproape 3000 în Alba-Iulia. Ar trebui să facem ceva pentru a reduce numărul 

lor. După aceea să ne bucurăm că avem mulţi pensionari.” 

 Contor Gheorghe: “Veniţi cu o propunere.” 

 Hondola Liviu: “Propunerea este să le dăm un punct de sprijin. Ei trebuie să 

meargă să-şi caute un loc de muncă. Nu au maşină. Nu au cu ce umbla. Le facem 

legitimaţii, se urcă pe autobuz şi merg dintr-un loc în altul. Noi trebuie să ne gândim 

să scadă numărul şomerilor. Dacă era un proiect iniţiat de un alt grup poate trecea. E 

păcat.” 

 Coşeriu Sorin Nicolae: “Nu aş vrea să mai revin la chestiunea legată de cei 50 

de ani. Această chestiune este binevenită. Dar trebuie să ne gândim la persoanele care 

au o anumită vârstă, care nu au servici şi au o familie de întreţinut. Au copii şi au o 

situaţie mult mai grea decât pensionarii cărora, de bine de rău, le vine pensia în 

fiecare lună. Dacă vreţi să faceţi o paralelă între cele două categorii cred că balanţa 

atârnă mai greu în favoarea şomerilor.” 

 Sandu Cornel Stelian: “Nu ştiu de ce cred colegii liberali că toată lumea 

doreşte să le preia iniţiativa. În ţară sunt multe categorii de şomeri. Cel mai mare 

ajutor  şomaj este de 7000 euro. Cred că nu se adresează şi lor chestiunea aceasta de a 



merge pe jos să îşi caute servici. Dacă e să facem o chestiune socială de ce să nu ne 

legăm de venit. Sunt atâţia oameni care au salariul minim pe economie. De ce să nu 

le oferim şi lor gratuitate. Sunt şomaje mai mari decât salariul minim pe economie.” 

 Coşeriu Sorin Nicolae: “Nu există.” 

 Bărdaş Horea Mihai: “Sunt şomeri multimilionari.” 

 Sandu Cornel Stelian: “Eu aş veni cu altă propunere. De ce să nu le oferim 

elevilor aceste gratuităţi. Nu costă bugetul nimic. Elevul îşi cumpără abonamentul 

întreg. Primăria dă banii la şcoală. Jumătate din bani. După 2-3 luni îşi ia banii înapoi 

de la şcoală. Nu s-ar putea face direct această chestiune fără intermediari.” 

 Dărămuş Marcela Eugenia: “Vreau să salut ideea colegilor liberali de a face 

această chestiune socială. Este o idee foarte bună.” 

 Marius Rotar: “Eu cred că e o greşeală de a da atâtea facilităţi. Poate ajungem 

primul oraş din lume care facem transport în totalitate gratuit. Există foarte mulţi 

şomeri care iau bani mai mulţi decât un angajat. Sunt foarte mulţi şomeri care au luat 

salarii compensatorii. Şomerii sunt pe o perioadă vremelnică. Şi nu cred că îşi găsesc 

loc de muncă dacă le oferim transport gratuit. Domnii colegi ar trebui să vină cu 

propuneri mai concrete, mai realiste. Şi nu doresc să creadă că nu ne gândim la 

iniţiativele lor.” 

 Puican Ioan: “Referitor la ce spunea domnul coleg. Cred că nu e corect dacă 

aşa punem problema că un şomer are un ajutor mai mare decât salariul minim pe 

economie. Ce să spunem atunci de un pensionar cu o pensie nesimţită şi care 

beneficiază de transport gratuit. Părerea mea este că ar fi foarte bine ca şomerii să 

beneficieze de această gratuitate. Ajutorul de şomaj este de aproximativ 550 lei. Dacă 

ai şi vreo 2-3 copii…” 

 Sandu Cornel Stelian: “Să le dăm şi la învăţătorii debutanţi.” 

 Puican Ioan: “Nu am nimic împotrivă la propunerea dumneavoastră.” 

 Maier Eugen: “Mai este încă o categorie de şomeri care lucrează 2-3 luni şi 

după aceea îşi plătesc din buzunar după care repetă şi stau bine mersi acasă. Pe aceea 

cum îi distingem?” 

 Hondola Liviu: “Să faceţi un proiect să veniţi altă dată cu el.” 

 Sandu Cornel Stelian: “Eu despre asta vorbesc dar dacă nu vă duce capul!” 

 Puican Ioan: “Vă rog să luaţi notă de jignirea adusă.” 

 Sandu Cornel Stelian: “Nu am jignit. Am spus doar că nu îl duce capu. Nu am 

spus că e prost.” 

 Hondola Liviu: “Dacă eu am respect dumneata nu ai.” 

 Sandu Cornel Stelian: “Vreau să spun despre cei 1800 lei bani de liceu. Am 

văzut situaţii când părinţii copiilor lucrau în Spania şi figurau cu venit 0 în ţară şi 

primeau cei 1800 şi copiii ai căror părinţi la care venitul era pe membru  de familie 

nu primea. Şi cel din Spania vine tot timpul cu adidaşi de firmă.” 

Maier Eugen: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot  proiectul 

de hotărâre."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 7 voturi pentru Dărămuş Marcela 

Eugenia, Puican Ioan, Pleşa Gabriel, Hondola Liviu, Lupea Iulian Nelu, Contor 

Gheorghe, Coşeriu Sorin Nicolae, o abţinere Breaz Valer Daniel şi 10 voturi 

împotrivă Pop Monica Liana, Rotar Marius, Cimpoeş Cornel Pavel, Vasile Cornea, 

Sandu Cornel Stelian, Maier Eugen, Bărdaş Horea Mihai, Domuţa Iulius Viorel, Popa 

Pavel, Bogăţan Ioan." 

 



 

S-a adoptat Hotărârea nr. 129/2010 

 

27. Aprobă plata cotizaţiei municipiului Alba-Iulia la asociaţia Apa Alba. 

 Se dă cuvântul doamnei Silvia Moldovan care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

Maier Eugen: "Domnilor consilieri dacă nu mai sunt discuţii supun la vot  

proiectul de hotărâre."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 130/2010 

 

 

28. Aprobă completarea Acordului de înfrăţire şi cooperare cu Alessandria-

Italia şi instalarea unui "simbol al latinităţii comune" reprezentând "Lupa Capitolina", 

oferit din partea Consiliului local al municipiului Alba-Iulia pentru Consiliul local al 

municipiului Alessandria-Italia, în data de 8 mai 2010, în Alessandria-Italia, în cadrul 

schimburilor de simboluri privind istoria comună. 

Se dă cuvântul doamnei Luci Man care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

Se dă cuvântul doamnei Pop Monica care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei pentru administraţie publică locală, juridică şi disciplină, relaţii cu 

publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 

şi libertăţilor cetăţeneşti. 

Pop Monica: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Maier Eugen: "Domnilor consilieri dacă nu mai sunt discuţii supun la vot  

proiectul de hotărâre."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 131/2010 

 

34. Aprobarea deplasării unei delegaţii a Municipiului Alba Iulia la Bruxelles 

pentru semnarea Convenţiei Primarilor – pentru energii regenerabile locale. 

Se dă cuvântul doamnei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate. 

Maier Eugen: "Domnilor consilieri dacă nu mai sunt discuţii supun la vot  

proiectul de hotărâre."  



 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 132/2010 

 

Maier Eugen: “Dacă nu mai aveţi şi alte discuţii declar şedinţa închisă.” 

 

Alba Iulia, 27 aprilie 2010 
 

 

 

 PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                                  SECRETAR 

                    Consilier                                                          Marcel Jeler 

               Maier Eugen  

 

  

 

 

 

  

 

 

 

  

 

 


